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איוש משרת 11

מנהל מגרש 

בייסבול  

משולב

מגרש הבייסבול המשולב 

צפי להתחלת פעילות -  החדש 

?מינוי ממונה לתיאום פעילות

ל העירייה עדכן כי "מנכ

. פורסם מכרז למנהל בתקן

צפי הוצאת רשיון  עד סוף 

רשיון יתקבל , , פברואר

אנחנו . במהלך פברואר

בישורת האחרונה

רשות 

הספורט

מרץ ' פבר

2022

בקשה להשתתף בועדת תנועה תנועה וחניה14

דוכיפת ' בנושא סימון חניות רח

שנדחה על ידי הועדה...ועוד

נציגי הועד יוזמנו לועדת 

התנועה הראשית
מהנדס . ס

העיר
22-פבר

2

גינות כלבים

שילוב משטחים נוחים 

סינטטי בגינות \דשא\גומי

בשכונה

הנושא ייבדק בשטח והוא 

בינוי רכש ,ותלוי צורך ותקציב

ולוגיסטיקה
שוטף

ברז בגינת הכלבים בקצה + 3

.רימלט

אין אפשרות היות ואין 

בינוי רכש חיבור לתשתיות מים

ולוגיסטיקה
***

מתקן תיקון 4

אופניים

הועד מבקש הצבת מתקן 

 (כמו הצהובים)תיקון אופניים 

גם בשכונה

העירייה תבחן את הבקשה 

יצויין כי , בהיבט התקציבי

קיימת עמדה לתיקון 

אופניים בכניסה לפארק 

רעננה

בינוי רכש 

ולוגיסטיקה
***

צפי להמשך בעניין שדרוג ע"גינון ושפ5

והמשך מנגנון – הגינון והניקיון  

.הסיורים המשותפים

מתווה הסיורים המשותפים 

קביעת מועד לסיור , ימשיך

2022' פברחזות העיר.יקבע בקרוב

החלפת משטחי הדשא גינון6

הסינתטי בויצמן ויאיר שטרן 

.בצמחיה טבעית

ייבחן במסגרת תכנית 

.2022עבודה 
***חזות העיר

בקשה לשיפור נוסף של ע"שפ7

הניקיון בשבילים הפנימיים כגון 

.הנשר, העיט, באזור הסייפן

ע תשים דגש "מחלקת שפ

על נושא הניקיון בשבילים 

במסגרת ההכנה . הפנימיים

לפגישה בחן מנהל האגף 

את הפניות למוקד בשבילים 

אנו שבים . הפנימיים

ומבקשים מהתושבים 

לפתוח קריאות מוקד 

שתטופלנה בהתאם ובזמני 

.התקן

שוטףחזות העיר

פינות איסוף 8

גזם 

דקורטיביות

תיחומים אסתטיים \מתקנים

לעמדות פינוי גזם

מנהל אגף חזות העיר עדכן 

כי השנה תוקם עמדה 

רבעון שניחזות העירדקורטיבית ברחוב הסנונית

קבלני גינון של העירייה מפוחים-גינון9

משתמשים במפוחים מרעישים 

בקשה  (גם לא חוקי להבנתנו)

להנחות הקבלנים באיסור 

.שימוש במפוחים

מנהל אגף חזות העיר 

הסביר כי יש הקפדת יתר 

סעיף קנסות , בנושא זה

, בחוזה מול הקבלנים

אנו , מתבצעת אכיפה

קונסים ואף במקרים חוזרים 

.מחרימים ציוד

שוטףחזות העיר
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מבקשים תכנית – תברואה תברואה10

לטיפול במפגעי החולדות 

והעכברים במיוחד ברחובות 

מפגע עצום שלא – הציפורים 

.מספיק טיפול נקודתי בו

נקבע סיור בשטח עם ראש 

מנהל , אגף חזות העיר

מנהלת מדור ,ע"מחלקת שפ

, תבאורן, פרויקטים ובקרה

.ת הועד/מדביר ונציג

!בוצעחזות העיר

שדרוג ותגבור 11

נושא המרכזי שעלה – תאורה תאורה

.בפניות התושבים

שדרוג ותגבור 12

תאורה

עוד נקודות שבהן זקוקים 

, רחוב הנשר)להגברת תאורה 

(יאיר שטרן, רימלט, רבקה גובר

ר תגבורי תאורה לא "תב

י חלק מחברי "אושר ע

ולכן בשלב . מועצת העיר

.זה הוקפאו העבודות

. ס/ הנדסה

מהנדס העיר

תלוי אישור 

ר"תב

צ מהשכונה לקניון "פתרון תחבצ"תח13

. בערב8רננים לאחר 

העירייה רואה חשיבות 

גבוהה  בקידום השימוש 

משכך פנתה . צ"בתח

העירייה למשרד התחבורה 

העתק המכתב . בנושא

הועבר לועד ואנו נמשיך 

ונעדכן בשיח מול מנהל 

. התחבורה. המחוז במ

צ אינו "אישור תגבור תח

בסמכות או בשליטת 

העיריה אלאבידי משרד 

.התחבורה בלבד

. ס/ הנדסה

מהנדס העיר
***

מעבר מאוטובוסים גדולים 14

בשכונה  (שנוסעים ריקים)

.למיניבוסים

סגנית מהנדס העיר 

הסבירה את המורכבות של 

הנושא לאור העובדה 

פרטית ' שמדובר בחב

המחויבת ,  מסחרית

. בעמידה במכרז מול מ

.התחבורה

. ס/ הנדסה

מהנדס העיר
***

- ועדת תנועה 15

ערעור על 

החלטה

סימון חניות ברחובות הולנדיים 

וועדת תנועה לא קיבלה את – 

מטעמים לא מובנים , הבקשה

ומנגד זה מפחית את , לנו

מקומות החניה האפשריים 

, ברחובות כמו משה שפירא

.השחפים וכדומה, משה סנה

רחוב יוזמנו/נציגי ועד 2-3  

 לפגישת ועדת התנועה

הראשית הקרובה

. ס/ הנדסה

מהנדס העיר
2022' פבר

מבקשים – מטרד המטוסים מטוסים16

לתאם ולכנס אופני קידום של 

המאבק בשיתוף עם העירייה 

.בצד ההליכים המשפטיים

ראש העיר שב והדגיש כי 

העירייה שותפה מלאה 

עושה , למאבק התושבים

ותעשה כל שביכולתה 

נושא  .למיגור המטרד

מטרד  המטוסים יועלה 

בפני שרת התחבורה 

בביקורה המתוכנן 

כון סטטוס עד. ברעננה

צ יצורף לסכום "החלטות בג

הישיבה וכן עדכונים 

,  שוטפים מעת לעת

.באמצעות ועד השכונה

ש  "היועמ

ונציבת פניות 

הציבור

עדכון סטטוס 

לתושבים
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פעילויות 17

6ילדים עד גיל 

 - 6פעילויות לילדים עד גיל 

רוצים להציג מה שקידמנו 

בינתיים ואיך אפשר לקדם עם 

יש בעיית . ס"העירייה והמתנ

.מקום חינמי לפעילות 

יצרו קשר ישיר ' נציגות הועד

הטלפון נשלח - עם תמר 

. י מיד לאחר הפגישה'לבנג

תמר הסבירה כי מועדון 

קשת הקרוב שיך לאגף 

התרבות וישמח לתת מעה 

.לצורך

תרבות נוער 

ופנאי
שוטף

אירועי -תרבות18

100

 שנים לרעננה 100אירועים . 10

מבקשים להתעדכן על – 

אירועים בשכונה או בשיתוף 

.תושבי השכונה

הועד יעודכן בהתאם

תרבות נוער 

ופנאי
***

מבקשים עדכון לגבי שביל . 2שביל רעננה19

רעננה וממשק שלו עם 

…השכונה מה צפוי וכדומה

ראש העיר ואורן תבור 

התיחסו והסבירו על 

הפרוייקט במועד הפגישה
איכות 

הסביבה
***
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